
Protokół Nr 6/2022 
z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej 

w dniu 14 czerwca 2022 r. 
 
Miejsce posiedzenia: Biuro Rady Miejskiej  
Obecni wg załączonej listy. 
 
 
Tematyka posiedzenia: 
1. Otwarcie posiedzenia, w tym: 

- przyjęcie protokołu z poprzedniej Komisji. 
2. Przedstawienie sytuacji finansowej, w tym bilansu zysków i strat za 5 m-cy 2022 r. oraz 

planów do końca 2022 r.: 
 - Regionalnych Wodociągów i Kanalizacji Sp. z o.o. 
 - Białogardzkiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Sp. z o.o. 
 - Zarządu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej 
 - Centrum Kultury i Spotkań Europejskich 

 - Białogardzkiego Parku Inwestycyjnego „Invest-Park” Sp. z o.o. wraz ze sprawozdaniem 
z działalności finansowej za 2021 r.   

 - Stowarzyszenia Inicjatyw Społeczno-Gospodarczych wraz ze sprawozdaniem 
z działalności finansowej za 2021 r.  

3. Sprawy różne. 
4. Zamknięcie posiedzenia.              
                                 

         
 

Ad 1 
Posiedzenie o godz. 1300 „otworzył i prowadził” Przewodniczący Komisji – Paweł 

Szyszlak. Komisja przyjęła protokół z ostatniej Komisji, głosując: za-3  (jednogłośnie).  
 
Ad 2  

Komisja zapoznała się z sytuacją finansową za 5 m-cy 2022 r. oraz planami do końca 
2022 r. następujących jednostek organizacyjnych Miasta: 

 
- Centrum Kultury i Spotkań Europejskich  

Dyrektor Anna Suszyńska przedstawiła sytuację finansową na podstawie załączonego 
materiału. Dyrektor poinformowała  także o obchodach Turnieju miast „Bitwa o krowę”. 
Ponadto Dyrektor stwierdziła, że pozyskali dofinansowanie w wysokości 50% do zakupu 
ekranu kinowego. 

 
- Zarządu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej 
 Dyrektor Jan Połuboczko przedstawił sytuację finansową zwracając szczególną uwagę na 
rosnący wandalizm oraz wzrost wywożonych odpadów komunalnych. Dyrektor podkreślił, że 
jest za dużo koszy w mieście, bo ludzie wrzucają tam odpady komunalne przez co wywożą 
240 ton odpadów rocznie, z tego aż 140 ton stanowią odpady komunalne. Ponadto kolejne 
odpady pochodzą z cmentarzy tj. 340 ton bez segregacji. Na barakach wszystko jest 



niszczone, a mieszkańcy nie płacą za czynsz. Kolejną bolączką jest problem z zasobem 
ludzkim, ponieważ brak jest pracownika na stanowisko traktorzysty. 
 
- Białogardzkiego Parku Inwestycyjnego „Invest-Park” Sp. z o.o. wraz ze sprawozdaniem 

z działalności finansowej za 2021 r.   
 Prezes Zarządu Waldemar Gorzelak przedstawił sytuację finansową Spółki na podstawie 

załączonych materiałów, zwracając szczególna uwagę na problem z kapitałem ludzkim.  
 
- Stowarzyszenia Inicjatyw Społeczno-Gospodarczych wraz ze sprawozdaniem z działalności 

finansowej za 2021 r.  
Prezes Zarządu Stowarzyszenia Tomasz Wagner przedstawił sytuację finansową na 

podstawie załączonych materiałów.  
 

Po wyczerpaniu dyskusji zakończono w/w punkt. 
 
 
Ad 3 

Komisja nie poruszyła żadnych  problemów w sprawach różnych. 

  

Ad 4 
Po wyczerpaniu tematyki o godz. 1520 zakończono Komisję. 

Protokołowała: M.Zimmer 
 

       Przewodniczący Komisji 

            /-/ Paweł Szyszlak 
 
 


